



SAMBOU & ANT 2U.COM

ANT™

10TH ANNIVERSARY CELEBRATION

三宝竹盐与安大保健食品 十周年庆祝会

携手同心 辉煌十年



Qualified Agent

- Will be invited to attend on 30/05/2015 (Saturday 1.00 p.m.)
Celebration Luncheon held at CORUS HOTEL KUALA LUMPUR
- Sambou bamboo salt President (CEO) MR.KIM IN-SEOK will share the entrepreneurial mentality of bamboo salt and experience in bamboo salt
- Sambou bamboo salt prepared a special lucky draw
- Each participant will receive a door gift of Korean exquisite
- The company will also grant each participant RM30 traveling allowance.

合格与会代理

- 将受邀出席于30/05/2015（星期六下午一点正）在 CORUS HOTEL KL 举办的欢庆午宴。
- 三宝竹盐总裁/社长（CEO）金仁锡 MR.KIM IN-SEOK 将分享三宝竹盐的创业心路历程与丰富的竹盐经验。
- 三宝竹盐准备了特别丰富的幸运抽奖，
- 每位出席者将可获得韩国精美的见面礼一份，
- 公司也会津贴每位出席者RM30/=车马费。

Qualified agents conditions:

During the promotional period, under the same agent name with purchase RM2,000/= and above in the month.

合格代理的条件:

在促销期间同一代理名字于当月份购买 RM2,000/=及以上者。

This promotion began from March 6, 2015 , only the first 200 qualified seats , first-come, first-served basis .

此促销从2015年3月6日开始，只限首200位合格名额，先到先得，额满即止。